
P R O T O K Ó Ł     

z posiedzenia Komisji Finansowo- Budżetowej 

W  dniu 21 stycznia  2009 r.

SE-PO. 0063-2-1/09

Obecni : 

1. Grażyna Strączek -Przewodnicząca – obecna
2. Ireneusz Gawroński- Z-ca Przewodniczącego- obecny
3. Marcin Musiał- nieobecny
4. Jolanta Moćko- obecna
5. Wiesław Konderak- obecny
6. Andrzej Świątek- obecny
7. Władysław Oczkowicz- obecny

W posiedzeniu Komisji uczestniczyli:

Urszula  Polak-Wałek-  Skarbnik  Miasta,  Anna  Ślagórska-  Zastępca  Burmistrza  Miasta,  Agnieszka 
Nowak- Zastępca Kierownika Wydziału Gospodarki Nieruchomościami, Małgorzata Skiba- Zastępca 
Kierownika Wydziału  Rozwoju  Miasta  i  Inżynierii  Miejskiej,  Teresa Wąsowicz-  Kierownik  Wydziału 
Polityki Społecznej i Edukacji.

Posiedzenie Komisji prowadziła :

Przewodnicząca Komisji Grażyna Strączek

Porządek posiedzenia:

1. Zaopiniowanie materiałów sesyjnych.
2. Sprawy bieżące.

Grażyna Strączek                          -                             Przewodnicząca Komisji  

- Rozpoczniemy od projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta na 2009 rok. Proszę 
panią Skarbnik o omówienie projektu uchwały.

Urszula Polak-Wałek                     -                             Skarbnik Miasta  

- Omawia projekt uchwały.
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Małgorzata Skiba                          -                             Zastępca Kierownika Wydziału  Rozwoju Miasta  i   
Inżynierii Miejskiej

- Omawia zmiany w WPI oraz autopoprawkę do załącznika nr 5 do projektu budżetu miasta na 
2009 rok.

Dyskusja nt: projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta na 2009 rok.

W dyskusji udział wzięli:

1. I. Gawroński - Zastępca Przewodniczącej Komisji
2. A. Świątek - Członek Komisji
3. A. Ślagórska - Zastępca Burmistrza Miasta
4. G. Strączek - Przewodnicząca Komisji
5. M. Skiba - Zastępca Kierownika Wydziału BK-RM
6. U.Polak-Wałek - Skarbnik Miasta
7. W. Oczkowicz - Członek Komisji

Grażyna Strączek                          -                             Przewodnicząca Komisji  

- Zamykam dyskusję. Proszę o przegłosowanie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie 
miasta na 2009 rok. Kto jest za?

GŁOSOWANIE ( bez J. Moćko)

4 za
1 przeciw
0 wstrzymało się

Przewodnicząca stwierdziła, że projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta na 2009  
rok został pozytywnie zaopiniowana przez Komisję.

Grażyna Strączek                          -                             Przewodnicząca Komisji  

- Kolejny projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały XLV/694/2008 Rady Miejskiej w Czeladzi z 
dnia 18 grudnia 2008r. W sprawie uchwalenia Budżetu Miasta Czeladź na rok 2009.

Urszula Polak-Wałek                     -                             Skarbnik Miasta  

- Omawia projekt uchwały.

Dyskusja  nt:  projekt  uchwały  w  sprawie  zmiany  uchwały  XLV/694/2008  Rady  Miejskiej  w 
Czeladzi z dnia 18 grudnia 2008r. W sprawie uchwalenia Budżetu Miasta Czeladź na rok 2009.
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W dyskusji udział wzięli:

1. A. Świątek - Członek Komisji
2. U. Polak-Wałek - Skarbnik Miasta

Grażyna Strączek                          -                             Przewodnicząca Komisji  

- Proszę o przegłosowanie projektu uchwały. Kto jest za?

GŁOSOWANIE 

5 za
0 przeciw
1 wstrzymało się

Przewodnicząca stwierdziła, że projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały XLV/694/2008 Rady 
Miejskiej w Czeladzi z dnia 18 grudnia 2008r. W sprawie uchwalenia Budżetu Miasta 
Czeladź na rok 2009  rok został pozytywnie zaopiniowana przez Komisję.

Grażyna Strączek                          -                             Przewodnicząca Komisji  

- Kolejny  projekt  uchwały  w  sprawie  zmiany  uchwały  nr  XLIII/598/2008  Rady  Miejskiej  w  
Czeladzi  z dnia 30 października 2008r. W sprawie ustalenia wysokości dziennych stawek  
opłaty targowej na terenie miasta Czeladź.

Urszula Polak-Wałek                     -                             Skarbnik Miasta  

- Omawia projekt uchwały.

Dyskusja nt: projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XLIII/598/2008 Rady Miejskiej  w 
Czeladzi z dnia 30 października 2008r. W sprawie ustalenia wysokości dziennych stawek opłaty 
targowej na terenie miasta Czeladź.

W dyskusji udział wzięli:

1. A. Świątek - Członek Komisji
2. U. Polak-Wałek - Skarbnik Miasta

Grażyna Strączek                          -                             Przewodnicząca Komisji  

- Proszę o przegłosowanie omówionego projektu uchwały. Kto jest za?
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5 za
0 przeciw
1 wstrzymało się

Przewodnicząca stwierdziła, że projekt uchwały w sprawie  zmiany uchwały nr XLIII/598/2008 
Rady Miejskiej w Czeladzi z dnia 30 października 2008r. W sprawie ustalenia wysokości  
dziennych  stawek  opłaty  targowej  na  terenie  miasta  Czeladź  został  pozytywnie 
zaopiniowana przez Komisję.

Grażyna Strączek                          -                             Przewodnicząca Komisji  

- Proszę o omówienie projektu uchwały w sprawie przejęcia od Powiatu Będzińskiego zadania 
zarządzania publicznymi drogami powiatowymi.

Dyskusja  nt:  projekt  uchwały  w  sprawie   przejęcia  od  Powiatu  Będzińskiego  zadania  
zarządzania publicznymi drogami powiatowymi.

W dyskusji udział wzięli:

1. G. Strączek - Przewodnicząca Komisji
2. M. Skiba - Zastępca Kierownika Wydziału BK-RM
3. U. Polak-Wałek - Skarbnik Miasta
4. I. Gawroński - Zastępca Przewodniczącej Komisji
5. A. Świątek - Członek Komisji
6. W. Oczkowicz - Członek Komisji
7. J. Moćko - Członek Komisji
8. A. Ślagórska - Zastępca Burmistrza

Grażyna Strączek                          -                             Przewodnicząca Komisji  

- Proszę o przegłosowanie projektu uchwały. Kto jest za?

GŁOSOWANIE ( bez radnego W. Oczkowicza)

4 za
0 przeciw
1 wstrzymało się

Przewodnicząca stwierdziła, że projekt uchwały w sprawie przejęcia od Powiatu Będzińskiego 
zadania  zarządzania  publicznymi  drogami  powiatowymi  został  pozytywnie 
zaopiniowana przez Komisję.
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Grażyna Strączek                          -                             Przewodnicząca Komisji  

- Ogłaszam 10 minut przerwy.



PRZERWA

Grażyna Strączek                          -                             Przewodnicząca Komisji  

- Wznawiam obrady po przerwie. 

Anna Ślagórska                            -                             Zastępca Burmistrza Miasta  

- Omawia projekt uchwały w sprawie trybu udzielania i rozliczania dotacji dla niepublicznych  
form  wychowania  przedszkolnego-  zespołów  wychowania  przedszkolnego  lub  punktów  
przedszkolnych  prowadzonych  na  terenie  Gminy  Czeladź.  Projekt  ten  będzie  jutro  
wprowadzany do proponowanego porządku obrad.

Dyskusja  nt:  projekt  uchwały  w  sprawie  trybu  udzielania  i  rozliczania  dotacji  dla 
niepublicznych form  wychowania  przedszkolnego-  zespołów  wychowania 
przedszkolnego lub punktów przedszkolnych prowadzonych na terenie Gminy Czeladź.  

W dyskusji udział wzięli:

1. T. Wąsowicz - Kierownik Wydziału BS-PS
2. G. Strączek - Przewodnicząca Komisji
3. A. Ślagórska - Zastępca Burmistrza Miasta
4. I. Gawroński - Zastępca Przewodniczącej Komisji

Grażyna Strączek                          -                             Przewodnicząca Komisji  

- Proszę o przegłosowanie projektu uchwały. Kto jest za?

GŁOSOWANIE ( bez radnego W. Oczkowicza, W. Konderaka)

4 za
0 przeciw
0 wstrzymało się

Przewodnicząca stwierdziła, że projekt uchwały w sprawie  trybu udzielania i rozliczania dotacji  
dla niepublicznych form  wychowania  przedszkolnego-  zespołów  wychowania 
przedszkolnego lub punktów przedszkolnych prowadzonych na terenie Gminy Czeladź.  
Projekt  ten  będzie  jutro  wprowadzany  do  proponowanego  porządku  obrad został  
pozytywnie zaopiniowana przez Komisję.
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Grażyna Strączek                          -                             Przewodnicząca Komisji  

- Przedstawia problem mieszkańców ul. Wiosennej dot. zamieszczenia anten polskiej telefonii 
komórkowej.



Małgorzata Skiba                          -                             Zastępca Kierownika Wydziału  Rozwoju Miasta  i   
Inżynierii Miejskiej

- Wyjaśniła iż wydanie pozwolenia nie jest kompetencją gminy lecz starostwa.

Grażyna Strączek                          -                             Przewodnicząca Komisji  

- Kolejny projekt uchwały w sprawie zamiany części działki nr 42/5 k. m. 62 o pow. około 150 m. 
kw.  Położonej  przy  ul.  Wiosennej  w Czeladzi  stanowiącej  własność spółki   osobowej  na  
działkę nr 71/2 k. m. 54 o pow. 265 m. kw. oraz część działki nr 71/1 k. m. 54 o pow. około 70 
m. kw. Położonych przy ul. Wiosennej w Czeladzi stanowiących własność Gminy Czeladź.

- Proszę o omówienie.

Agnieszka Nowak                         -                             Zastępca  Kierownika  Wydziału  Gospodarki   
Nieruchomościami

- Omawia projekt uchwały.

Dyskusja nt: projekt uchwały w sprawie zamiany części działki nr 42/5 k. m. 62 o pow. około 
150 m. kw. Położonej przy ul. Wiosennej w Czeladzi stanowiącej własność spółki  osobowej na 
działkę nr 71/2 k. m. 54 o pow. 265 m. kw. oraz część działki nr 71/1 k. m. 54 o pow. około 70 m. 
kw. Położonych przy ul. Wiosennej w Czeladzi stanowiących własność Gminy Czeladź.

W dyskusji udział wzięli:

1. A. Świątek - Członek Komisji
2. I. Gawroński - Zastępca Przewodniczącej Komisji
3. J. Moćko - Członek Komisji
4. A. Nowak - Zastępca Kierownika Wydziału B-GN

Grażyna Strączek                          -                             Przewodnicząca Komisji  

- Proszę o przegłosowanie omówionego projektu uchwały.

GŁOSOWANIE ( bez radnego W. Oczkowicza, W. Konderaka)

3 za
1 przeciw
0 wstrzymało się
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Przewodnicząca stwierdziła, że projekt uchwały w sprawie zamiany części działki nr 42/5 k. m.  
62  o  pow.  około  150  m.  kw.  Położonej  przy  ul.  Wiosennej  w  Czeladzi  stanowiącej  
własność spółki  osobowej na działkę nr 71/2 k. m. 54 o pow. 265 m. kw. oraz część  



działki  nr  71/1  k.  m.  54  o  pow.  około  70  m.  kw.  Położonych przy  ul.  Wiosennej  w  
Czeladzi stanowiących własność Gminy Czeladź został pozytywnie zaopiniowana przez 
Komisję.

Grażyna Strączek                          -                             Przewodnicząca Komisji  

- Przewodnicząca przedstawiła sprawozdanie z działalności Komisji Finansowo-Budżetowej za 
rok 2008. 

Radny  A.  Świątek  zgłosił  uwagę  by  dopisać  jego  nazwisko  jako  członka  Komisji  Finansowo-
Budżetowej, który nie brał udziału w głosowaniu.

Grażyna Strączek                          -                             Przewodnicząca Komisji  

- Proszę o przegłosowanie przyjęcia sprawozdania. Kto jest za?

GŁOSOWANIE ( bez radnego W. Oczkowicza, W. Konderaka)

3 za
0 przeciw
1 wstrzymało się

Przewodnicząca stwierdziła, że sprawozdanie z działalności Komisji Finansowo- Budżetowej za 
rok 2008 zostało przyjęte przez Komisję.

Grażyna Strączek                          -                             Przewodnicząca Komisji  

- Po wyczerpaniu porządku obrad zamykam posiedzenie Komisji

             Przewodnicząca 
Komisji Finansowo-Budżetowej

            Grażyna Strączek

Protokołowała:
Agnieszka Pilarek-Słabikowska
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